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به  تحصیلی،  سال  روز  اولین  در  ارشاد  وزیر  اسماعیلی  محمدمهدی 
هنرستان موسیقی رفت و درباره کارهای انجام شده در بخش آموزش و 
اهمیت وجودی هنرستان های موسیقی با مسئولان و هنرجویان صحبت 

کرد.
در  تحصیلی  سال  روز  اولین  در  ارشاد  وزیر  ایلنا،  خبرنگار  به گزارش 
هنرستان موسیقی حضور یافت و هنرجویان و مدرسان صحبت کرد و از 

اهمیت هنرستان موسیقی و مقوله هنر گفت.
وزیر ارشاد در ابتدای صحبت هایش گفت: این یکصد و چهارمین باری 
است که هنرستان موسیقی سال تحصیلی را شروع می کند. در واقع دو 
هنرستان موسیقی و هنرستان هنرهای زیبا و هنرستان کمال الملک چنین 

هستند. 
اسماعیلی با تاکید بر اینکه طی این سال ها چهره های نام آشنایی برای 
هنر این مملکت تربیت یافته اند، گفت: تلاشمان این بوده در شهر ری 

هم دو هنرستان را در سال آینده آماده کنیم. 
داشته های  روی  موسیقی  عرصه  در  اگر  مطمئناً  داد:  ادامه  ارشاد  وزیر 

خودمان می ایستادیم، الان اوضاع ما خیلی بهتر از این بود. 
محمدمهدی اسماعیلی طی صحبت هایش به درگذشت مهسا امینی اشاره 
کرد و گفت: ملت ایران این روزها سوگوارِ این عزیز است، اما خانواده 
او راضی نیستند خانواده های دیگری عزادار شوند و به نیروهای امنیتی 

کشور هتک حرمت شود. 
وزیر ارشاد ادامه داد: در چند سال گذشته به دلیل شیوع ویروس کرونا 
مراسمی که شاهدش هستیم، پرشکوه برگزار نمی شد و شکر خدا با همت 
برگزاری مراسم شروع سال تحصیلی  امکان  پرستاران و کادر پزشکی 

فراهم شده است. 
او اذعان داشت: وجود پیامبر اسلام )ص( منشأ پدید آمدنِ آثار فرهنگی 
و هنریِ بسیاری بوده است.  ما، سال تحصیلی گذشته را هم در هنرستان 
دختران  آغاز کردیم و امسال در هنرستان موسیقی پسران هستیم. دو 
هفته هم  پیش از چند هنرجوی هنرستان ها تجلیل کردیم که در کنکور 

از رتبه های برتر بودند. 
باید  حداقل  سال  چهار  این  پایان  در  استان  هر  کرد:  تاکید  اسماعیلی 
اینکه  و  باشد  داشته  پسران  هنرستان  یک  و  دختران  هنرستان  یک 
به عنوان سرفصل عدالت آموزشی و فرهنگی  موضوع آموزش هنر را 
در دستور کار داریم. باید بپذیریم که همه سرزمین ما مستعد پرورش 

استعدادهاست. 
موسیقی  استاندارد  هنرستان های  اخیر  سال  یک  همین  در  گفت:  او 
سالن هایی  ارومیه  و  ساری  در  کردیم.  تأسیس  مختلف  شهرهای  در 
هیچ  به  و  هستند  مجهز  که  کردیم  تأسیس  دنیا  روز  استانداردهای  با 
سیستم صوتی ندارد. اراک، کرمان و یزد شهرهای دیگری هستند که 
اصیل  موسیقی  ما حامی  تأسیس خواهیم کرد؛ چرا که  را  سالن هایشان 
ایرانی هستیم. البته که ضعف هایی هم در کار هست؛ اما نقاط قوت را 

هم باید دید. 
اسماعیلی در ادامه گفت: ما ملت یکپارچه ای هستیم که در شادی ها و 
قهرمان  کشتی گیر  جوان  که  همانطور  می گیریم.  قرار  هم  کنار  غم ها 
از  یکی  ما  فوتبال  ملی  تیم  کردیم.  خوشحالی  هم  با  همه  و  شد  جهان 

قدرت های فوتبال دنیا را شکست داد. 
گفت:  و  کرد  یاد  امینی  مهسا  از  مجدداً  صحبت هایش  طی  اسماعیلی 
تماس گرفته و گفته  رفته  از دست  این عزیز  با خانواده  رئیس جمهور 
که گویی یکی از اعضای خانواده خودم را از دست داده ام. اما برخی از 
باید به جامعه  التهاب استفاده می کنند. امروز هنرمندان  اتفاق برای  این 

امید ببخشند. 
او با اشاره به اینکه باید از دو قطبی کردن جامعه پرهیز کنیم، گفت: 
جامعه ایران یکپارچه است. و نباید چیزی بگوییم یا بنویسیم که مردم را 
گمراه کند. نقد و گفت وگو پذیرفته است؛ اما اینکه التهاب ایجاد شود و 

امنیت شهروندان خدشه دار شود، این حتماً خط قرمز است. 
وزیر ارشاد در پایان صحبت هایش گفت: از همه اهالی فرهنگ و هنر در 
این روز شروع مهر می خواهم؛ که آرامش به جامعه تزریق کنند. مردم 
را به آرامش دعوت کنند. از گفتن مسائلی که شاید حتی حق هم باشد 
با لحن بد گفتنش به کسانی کمک می کند که می خواهند آرامش  اما 

کشور را هدف قرار دهند.

نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شورای عالی استان ها با انتقاد از اینکه 
سدهای استان هیچگونه استفاده ای به لحاظ منابع آبی حتی به اندازه یک 
لیوان آب ندارند، گفت: امیدوارم با احداث سد مارون 2 اجازه برداشت 
آب از این سد را به خود این استان بدهند و همچنین با ایجاد اشتغال برای 

جوانان این منطقه تا حدودی مشکل بیکاری را برطرف کنند.
خسرو دیدار در گفت و گو با خبرنگار ایلنا، اظهار داشت: در کهگیلویه 
استان  مرز  در  آنها  همگی  که  دارد  وجود  سد   3 الی   2 بویراحمد   و 
احداث شده اند و هیچگونه استفاده ای برای خود استان و شهرستان هایی 

که نزدیک این سدها هستند حتی به اندازه یک لیوان آب ندارند.
وی افزود: به طور مثال سد مارون در کهگیلویه و بویراحمد که سال ها 
از احداث آن می گذرد، تنها در شهرستان های بهبهان و رامهرمز  است 
و .. در استان خوزستان  برای امورات کشاورزی بهره برداری می شود و 

هیچ سودی برای خود کهگیلویه و بویراحمد ندارد.
و جوان شهرستان  پیر  مرد،  داد: زن،  ادامه  استان ها  عالی  عضو شورای 
با دور زدن  وانت بار  و  مینی بوس  با  بیکاری  و  فقر  از روی  کهگیلویه 
از کوه خائیز که ما بین استان کهگیلویه و بویراحمد و خوزستان است 
برای کارگری  استان خوزستان  بهبهان و رامهرمز در  به شهرستان های 
در مزارعی می روند که زمین هایش از آب سد شهرستان خودش تأمین 
عایدش   تنها   نه  کارگری    این  درآمد  سود  گذشته  آن  از  می شود، 
نمی شود  که در  برخی اوقات  باعث  غرق شدن بچه هایشان  در این 

سد  هم می شود.
نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شورای عالی استان ها ادامه داد: زنان 
و دختران ما به شهرستان های بهبهان و رامهرمز می روند و در زمین های 
بتوانند  ناچیز  حق الزحمه ای  گرفتن  با  تا  می کنند  چینی  گوجه  زراعی 

امرارمعاش کنند.
وی گفت: در کهگیلویه مجوز سدی به نام مارون 2 یا آبریز در دوره 
البته پیگیری هایی توسط نمایندگان قبل تر هم  نماینده قبلی گرفته اند و 
شده و دست به دست به نماینده فعلی  رسیده، امیدوارم  این بار اجازه 
بهره برداری از این آب را به خود استان کهگیلویه و بویراحمد  اختصاص 

بدهند.
و  شده  واقع  مظلوم  ما  استان  کرد:  عنوان  استان ها  عالی  شورای  عضو 
نمایندگان استان خوزستان در مجلس انتقاد کردند که سد مارون 2 نباید 
احداث  ما  فعلی  احداث شود.  مشکل  بویراحمد  و  استان کهگیلویه  در 
همین سد است که اگر احداث شود قطعاً بخش عمده ای از بیکاری این 
استان و شهرستان کهگیلویه حل می شود  و می توانیم تا حدودی از بار 
فشار این بیکاری و فلاکت را از دوش مردم برداریم. هیچگونه آبی برای 
کشاورزی در شهرستان کهگیلویه وجود ندارد آن هم در حالی که این 
همه منابع آبی در استان و سد در این شهرستان وجود دارد و این واقعاً 

جای تأسف دارد.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود اضافه کرد:  20 سالی می شود 
که  کنند  احداث  کهگیلویه   شهرستان  در  پتروشیمی  است  قرار  که 
بلاتکلیف است. شاید تا 50 سال دیگر هم ادامه داشته باشد. با احداث 
سد مارون 2 و پتروشیمی تا حدود زیادی مشکل اشتغال جوانان استان 

برطرف می شود.
لنده،  مارگون،   را  زیلایی شهرستان  استان  مناطق  دیدار  محرومترین 
لیکک و کهگیلویه دانست و گفت: در این چند تا شهرستان زمین برای 

دلیل  همین  به  هستند  دیم  همه شان  متاسفانه  اما  دارد  وجود  کشاورزی 
مشکلاتی را برای کشاورزان به وجود می آورد. همچنین در معادن این 
استان بین 10 تا 30 درصد کار انجام شده و برخی از این معادن هم به 
بهره برداری رسیده اند اما متاسفانه توسط استان های همجوار، که منابع این 
استان را می برند و این در حالی است که حتی یک حساب بانکی هم در 
این استان ندارند. مسئولان این حوزه نباید اجازه خروج این منابع را از 
استان بدهند  یا حداقل بخشی از منابع این معادن باید صرف آن شهرستان 

بخش یا روستایی که آن در آن معدن واقع شده، شود. 
وی تصریح کرد:  اگر آبی از این استان خارج و به خوزستان می رود 
باید عایداتی برای استان داشته باشد. اگر سنگی از استان خارج می شود 
باید درآمدی شامل آن شهرستان یا استان بشود  اما متاسفانه این اقدامات 

تاکنون شکل نگرفته است.
اقتصادی  فقر  هم  را  استان  مردم  خودکشی  دلایل  عمده ترین  دیدار، 
یا  محروم  مناطق  مردم  به  داد:  ادامه  و  دانست  استان  مردم  فرهنگی  و 
آموزشی داده نمی شود و یا هم اگر داده می شود بسیار کمرنگ است.  
علت بیشتر  خودکشی های استان  بخاطر  فشار اقتصادی و فقر است. همه 
استان درگیر این موضوع است  اما شهرستان های کهگیلویه و دهدشت 
بیشترین آمار  خودکشی را دارند. در دیشموک و قلعه رئیسی از بچه 12 
ساله تا مرد و زن  50 ساله،  مجرد و متأهل  از همه گروه های سنی  اقدام 
به خودکشی می کنند بماند و اما عمدتاً و تقریباً  این افراد که خودکشی 

کرده اند یا بیکار و یا کم درآمد بوده اند.   
وی ادامه داد: در کل استان امکانات آموزشی و بهداشتی ضعیف است  
باید  می خواهیم  خوب  آموزش  اگر   و  مواجهیم  امکانات  کمبود  با  و 
شهرستان های  اکثر  در  متاسفانه  که  باشد  فراهم  لازم  زیرساخت های 
استان چنین امکاناتی وجود ندارد. در دیشموک چاروستا، لنده، لیکک و 
زیلایی واقعاً مشکل آموزشی و تحصیلی وجود دارد. اگر معلمی بخواهد 
در یکی از این روستاها تدریس کند باید زیرساخت هایی مثل جاده و 
برق و آب فراهم باشد که اکثر روستاها از داشتن این امکانات محرومند 

و اگر هم دارند بسیار ناچیزند.
نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شورای عالی استان ها عنوان کرد: این 
مناطق جاده هایشان سخت گذرند و کمتر معلمی حاضر می شود در چنین 
مناطقی تدریس کند و هیچ معلمی حاضر نیست به اختیار خودش به این 
مناطق برود مگر از روی اجبار!  به لحاظ بهداشتی و درمانی هم در این 
مناطق با مشکلاتی مواجهیم. به طور مثال در دهدشت که مرکز شهرستان 
کهگیلویه است اگر  فردی به چشم پزشک مراجعه کند باید  ساعت ها 

در نوبت باشد که بتوانند معاینه و ویزیت شود.
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نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شورای عالی استان ها:

سدهای کهگیلویه و بویراحمد به اندازه
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معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و رئیس سازمان غذا و 
دارو گفت: ۹۸ درصد داروهای کشور به لحاظ عددی تولید داخلی است 

و برخی داروها را دانشمندان ایرانی ساخته اند.
در  دارایی  بهرام  قم،  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
دیدار مدیر حوزه های علمیه سراسر کشور، در قم افزود: کشورمان باید 
در کنار علوم و فناوری موشکی در علوم دارویی نیز سرآمد کشورهای 
دیگر باشد.وی توجه بیشتر به طب ایرانی و شرقی را مورد توجه قرار داد 
و اظهار داشت: منشأ یکی از مهم ترین طب ها در دنیا طب ایرانی بوده و 

هست؛ درحالی که طب غربی بیش از 300 سال قدمت ندارد.
وی با بیان اینکه دستاورد بزرگ دولت سیزدهم توجه ویژه به سلامت 
مردم و سیاست های دارویی است، تصریح کرد: در صورت حل مشکلات 
دارویی طی چند سال آینده سلامت مردم در حوزه دارو تأمین خواهد شد.
مدیر حوزه های علمیه سراسر کشور نیز در این دیدار ضمن قدردانی از 
خدمات مجموعه دولت و وزارت بهداشت تأمین سلامت مردم را امری 
بسیار دشوار دانست و ابراز کرد: مقوله بهداشت و درمان جزو مقوله های 

مهم جامعه است.
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همراه با تحلیل خبر

مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس :

حدود ۶۹ درصد از واحد های مسکن روستایی 
استان فارس مقاوم سازی شده است
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